
در زمینــه تاییــد صلاحیــت هــا،
استان قزوین رتبه نخست کشور را

در اختیار دارد
محمدمهدی اعلایی استاندار قزوین دیروز شنبه در نشست هم اندیشی با
اصحاب رسانه استان قزوین اظهار داشت: نظام جمهوری اسلامی، امام
خمینی (ره) و رهبر معظم انقلاب شاخص های خود را در خصوص نمایندگان
مجلس به صورت واضح و مشخص بیان کرده اند و مختصات نمایندگان مجلس

باید با این شاخص ها هماهنگ باشد.

وی با بیان اینکه در استان قزوین هم انتظار این است که نمایندگان
منتخب مردم از این مختصات برخوردار باشند و ظرفیت های بیشتر
تعاملی ملی و استانی را برای پیگیری پیشرفت استان فراهم کنند،
استاندار قزوین افزود: در تاریخ استان زمانی که نمایندگان دارای
وزن ملی و اثرگذاری مبتنی بر مقبولیت استانی بوده اند و دارای
روحیات تعاملی، همکاری و پیگیری امور مبتنی بر سازگاری با سایر

قوا بوده اند، فضای استان به پیش رفته است.

اعلایی گفت: از طرفی هم وظایف نمایندگان باید برای مردم تبیین شود
و تنها وظایف قانونی نمایندگان باید مورد مطالبه مردم از آنان
قرار گیرد تا یک نماینده به خاطر مطالبات مردم مجبور نشود به

حوزه های غیر مرتبط با وظایف نمایندگی ورود کند.

استاندار قزوین اضافه کرد: در استان قزوین سعی شده تمامی ارکان
حاکمیت در شأن، جایگاه و اقتضائات قانونی خود نقش آفرینی کنند و
در این حوزه تا حدود زیادی موفقیت به دست آمده است و همین رویکرد
در سطح ملی هم مورد توجه قرار گرفته و به عنوان یک نمونه به

دیگران هم پیشنهاد شده است.

نماینده عالی دولت در استان اظهار داشت: تعاملات و همکاری با
بیشتر نمایندگان مجلس تا به امروز مطلوب بوده و در برخی از حوزه
ها هم اختلاف نظر وجود داشته است ولی از نگاه مجموعه مدیریتی
استان این اختلاف نظرها در معرض بیان و گلایه رسانه ای و مطرح شدن
در سطح افکار عمومی قرار نگرفته و حتی به بعضی تعریض ها و

اتهامات به ناحق مطرح شده هم پاسخی داده نشده است.
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وی افزود: مجموعه مدیریتی استان بر اختیارات قانونی خود برای
پیگیری منافع مردم پافشاری خواهد کرد و به عهد دولت با مردم پای
بند خواهد بود، البته تا به امروز باب تعامل و گفتگو باز بوده و
همین دوستانی که در برخی از جلسات نکاتی را مطرح کردند بعد از
بیان های رسانه ای آنها، در جلسات و نشست های مشترک تبادل
نظرهایی انجام شده و در بعضی حوزه ها توافقاتی حاصل شده و در

بعضی حوزه ها هم اختلاف نظرها باقی مانده.

استاندار قزوین اضافه کرد: طبیعی است که در انتخابات از سوی بعضی
کاندیداها از مجموعه دولت انتقاد شود و دولت و مجموعه مدیریتی
استان با این موضوع مشکلی ندارد و طبیعی است که بعضی از اقدامات
و تصمیمات ما محل نقد باشد و نمایندگان و کاندیداها حق دارند که
نظراتشان را مطرح کنند ولی باید مراقبت کرد که به بهانه جمع کردن
رای بعضی اقدامات نا مناسب از قبیل تحریک گسلهای قومیتی که تبعات

نامناسبی دارد اتفاق نیافتد .

نماینده عالی دولت در استان با اشاره به دیدگاه دولت در زمینه
تایید صلاحیت ها اظهار داشت: در زمینه تایید صلاحیت ها، استان
قزوین رتبه نخست کشور را در اختیار دارد و شرایط مناسبی برای
مشارکت به وجود خواهد آمد و اعتقاد داریم که تعداد و وجود سلایق
مختلف در انتخابات در مشارکت تاثیر زیادی خواهد داشت، در این
زمينه از کاندیداها درخواست داریم تا روز آخر در فضای رقابت باقی

بمانند و به افزایش مشارکت کمک کنند.

اعلایی گفت: همه ارکان حاکمیت و جریانات حزبی و مردمی متولی
افزایش مشارکت هستند و باید نقش آفرینی کنند، در استان این موضوع
از ماه ها قبل در دستور کار بوده و فقط ۴۰ نشست توسط خود
استاندار با اقشار مختلف برگزار شده است و در کنار این حضور
میدانی مدیران و پیگیری مسائل و مشکلات آنها مانند عظیمیه که در
چند روز گذشته اتفاق افتاد مطمئنا در این زمینه تاثیرگذار خواهد

بود.

وی با بیان اينکه در قانون جدید انتخابات امکان استفاده از اماکن
دولتی برای کاندیداها به وجود آمده است و لیست و قیمت اماکن مشخص
شده و کاندیداها می توانند درخواست های خود را ارسال کنند تا به

صورت عادلانه از این ظرفیت استفاده شود.

استاندار در پاسخ به پرسش خبرنگاری که از نشست اخیر انتخاباتی در



دانشگاه امام خمینی سئوال کرد گفت : اخیرا جلسه ای در دانشگاه
امام خمینی (ره) برگزار شده که منطبق با مفاد قانونی نبوده، چرا
که این موضوع تبلیغات پیش از موعد و استفاده نابرابر از امکانات
دولتی تلقی میشود و مسئله از سوی بازرسی انتخابات به دستگاه قضا

ارسال خواهد شد و دستگاه قضایی باید به این تخلف رسیدگی کند.

استاندار قزوین در این نشست اظهار داشت: مقدمات انتصاب فرماندار
قزوین به اتمام رسیده است و در چند روز آینده طیب ملک پور به

عنوان فرماندار قزوین معرفی خواهد شد.

وی در پاسخ به سئوال خبرنگاری در خصوص برخورد با مدیران ناکارآمد
افزود: مدیریت جوهره تحول و پیشرفت است و رکن مدیریت در تعالی
جوامع از اهمیت بالایی برخوردار است و اینکه خیلی ساده و بدون عمق
به مدیران بتازیم قطعا رفتاری در مدار توسعه نیست و باید با لحاظ
همه جوانب مدیران ارزیابی شوند و عملکرد آنها مورد سنجش قرار
بگیرد، موضوعی که در استان هم دنبال می شود و بعد از دهه فجر، یک
کارگروه مسئول ارزیابی مجدد مسئولان استانی شده اند و مسئولان در
صورت نیاز تغییر خواهند کرد یا تیم مدیریتی شان تقویت خواهد شد .

استاندار قزوین اضافه کرد: درگذشت نوجوانان بسکتبالیست واقعا
ناراحت کننده بود و قلب ها را به درد آورد و به خانواده های آنها
تسلیت می گوییم و با این عزیزان ابراز همدردی می کنیم، در این
زمینه مجموعه مدیریتی استان پیگیری های زیادی را با مجموعه
مدیریتی استان مرکزی برای بهبود وضعیت درمان و انتقال آنها به
تهران انجام داد و مدیرکل ورزش و جوانان استان در بیمارستان حضور
پیدا کرد ولی متاسفانه منجر به نتیجه مثبتی نشد و ۲ بسکتبالیست
با استعداد و آینده دار قزوین از بین ما رفتند، مجموعه مدیریتی
استان قطعا این موضوع را پیگیری خواهد کرد و در این زمینه در

کنار این خانواده های عزیز خواهد بود.

نماینده عالی دولت در استان اظهار داشت: برای پیگیری و برطرف شدن
مسئله عظیمیه، معاون عمرانی استاندار ساعت های زیادی را در
پایتخت صرف پیگیری حل این مشکل قدیمی استان کرد و بعضا ساعتها
پشت در مدیران ارشد ملی نشست و بعضا با تواضع به خاطر حل مشکل
مردم به خواهش از کسانی در پایتخت پرداخت که سطح سازمانی بسیار
پایین تری از ایشان داشتند و بالاخره پس از نزدیک به ۲ سال تلاش
این مسئله به شکل متعهدانه ای از سوی وزارت راه و شهرسازی دولت
مردم حل شد و امیدواریم به زودی به مرحله ساخت و ساز در این شهرک



برسیم .

اعلایی گفت: در موضوع شرکت های خودرویی، رسیدگی به پرونده در
اختیار دستگاه قضاست ولی مجموعه مدیریتی استان نگاه هایی را در
خصوص پرداخت به موضوع داشت و نگاه های خود را به دستگاه های ملی
قضایی و اجرایی مطرح کرد ولی به طور کلی پیچیدگی پرونده بالاست و
نیازمند حوصله بیشتری است تا دستگاه قضا مسائل را حل کند، مجموعه
مدیریت اجرایی استان دخالتی در رسیدگی به پرونده غفاری ندارد ولی
هر کجا که نیاز باشد به دستگاه قضایی کمک خواهیم کرد تا زمینه

برای حل موضوع در مسیر قضایی فراهم شود .

نماینده عالی دولت در استان با بیان اينکه درخواست مجموعه مدیریت
اجرایی استان ورود بیشتر دستگاه قضا در سطح ملی برای کمک به حل
مساله است، اظهار داشت: مسئله شرکت های خودرویی از حیث ابعاد و
بزرگی مشکلات پیش آمده برای مردم تبدیل به یک مسئله ملی شده است و
موضوعات به سطح ملی منعکس شده و مورد پیگیری ملی است و قطعا چون
مختصات پرونده خیلی بزرگ است، نیازمند امکانات بیشتر و استفاده
از تجربیات رسیدگی به پرونده های مشابه در کشور می باشد که ما
این موضوع را مدام به سطوح ملی منعکس کرده ایم و باز هم در این

خصوص مداومت خواهیم داشت.


